
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 27.03,2017

Pan
MarekWojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek

Zwracam sig ponownie z uprzejmq pro5b4 w imieniu mieszkaric6w

Sr6dmiescia o uprz4tnigcie terenu przy ulicy Wi6lanej wraz z chodnikiem,

k16ry jest zasypany piaskiem. Jest to teren przy nadwiSlanskich Bulwarach

i psuje to wizerunek tej czgsci naszego miasta.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowahaniem
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